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Van: Harry de Vries
Verzonden: donderdag 28 mei 2020 12:33
Aan: hdevries
Onderwerp: Fwd: Planning GS traject komende week

 

 

Van: " @scherpenzeel.nl> 
Onderwerp: Planning GS traject komende week 
Datum: 27 May 2020 15:10 
Aan: "CollegeB&W" <CollegeBW@scherpenzeel.nl> 

Beste Collegeleden,  
Vanmorgen hadden Wilma en ik kort overleg met   en   van de provincie over o.a. de tijdlijn 
van komende week. Mede namens Wilma hier een korte samenvatting: 
Stand van zaken nu 

1. Waardering voor de stukken, er is hard gewerkt 

2. Gistermiddag zijn de stukken met de bestuurders gedeeld. Eerste afdronk daarvan is (ondanks telefoontje 

Izaäk – Jan Markink, dat goed is gevallen) nog altijd dat Scherpenzeel niet zozeer heeft objectief heeft 

gespiegeld, maar eerdere keuzes heeft gevalideerd. 

3. Dirk heeft al een aantal eerste vragen gesteld, deze worden door   beantwoord. 

4. Wo middag (vanmiddag) komt het projectteam bij elkaar om de stukken op inhoud te bespreken, en de 

outline voor het GS voorstel te bespreken. 

Vervolg in aanloop naar GS as dinsdag 
1. Aanstaande vrijdagochtend is er bestuurlijk projectteam gepland, om het GS voorstel te bespreken.  

2. Jan Markink zal na dat overleg misschien al contact zoeken met Izaäk (richting en/of inhoudelijke 

overwegingen GS voorstel) 

3. Vrijdagmiddag wordt het GS voorstel naar GS verstuurd / in vergadersysteem geplaatst  

4. Uiteraard hebben wij gevraagd om ambtelijke voorinzage in collegestukken (zoals wij ook hebben gedaan 

met financieel meerjarenperspectief) maar zij konden dat niet toezeggen. 

5. Maandag Tweede Pinksterdag 

6. Dinsdagochtend GS vergadering over voorlopig standpunt  

7. Afwegingskader GS is drieledig, aldus Louter: 

1. Fin uitwerking: structureel dekkend op langere termijn en realistisch 

2. Overige bestuurlijke randvoorwaarden: stevig genoeg? 

3. Hoe is B&W omgegaan met spiegel, is er daadwerkelijk sprake geweest van secundaire reflectie? 

(dwz niet op inhoud, maar op houding) 

Na GS vergadering 
1. Ambtelijk ligt er al een verzoek bij het secretariaat van JM / CdK om een belafspraak in te plannen in hun 

agenda’s, zodat JM Izaäk kan bellen (en CdK met Harry). 
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2. Als GS als voorlopig standpunt gaat voor herindeling, dan wordt er diezelfde dag nog een brief verstuurd aan 

de Minister om dit voornemen aan te kondigen. Een definitief ARHI besluit zal GS pas nemen na 

besluitvorming door raad S’zeel op 9 juli; voor die tijd is een gesprek met de Minister vereist. Om 

reservering in de agenda is verzocht (2e helft juni) maar nog niet toegezegd. De reservering, als die er komt, 

zal sowieso onder voorbehoud van voorlopig standpunt GS zijn: als GS comfort heeft bij Kadernota wordt 

gesprek met Minister gecanceld.  

3. Er ligt een nadrukkelijk embargo tot donderdag 15:00 u op alle informatie ten aanzien van het (voorlopig) 

standpunt van GS 

4. Wo 3 juni ambtelijke afstemming (logistiek 4 juni) 

Planning donderdag 4 juni 
1. 9:00 – 11:00 Scherpenzeel (Breehoek is geregeld) 

2. 11:30 – 13:00 Barneveld 

3. Daarna belrondje JM met burgemeesters buurgemeenten 

4. 15:00 persbericht provincie, reactie B&W S’zeel 

5. 19:00 – 20:30 openbare raadsvergadering SZ, toelichting GS en vragen  

6. 21:00 – 22:30 openbare raadsvergadering B’veld, toelichting GS en vragen 

Vervolgtraject na 4 juni 
1. In het geval van zelfstandigheid zal GS aanbod doen voor ondersteuning, begeleiding etc. o.a. op het terrein 

van bestuurskracht (NB financiële ondersteuning is richting Wilma en mij niet in t vooruitzicht gesteld) 

2. In het geval van herindeling:  

1. overleg met minister,  

2. na 9 juli definitief standpunt tav ARHI  

3. ambtelijke afstemming over processtappen 

Overigens heb ik zojuist bericht ontvangen van de Statengriffie dat de agendacommissie PS vanmiddag heeft 
besloten om het agendapunt ‘oordeelsvorming toekomstvisie Scherpenzeel’ van de agenda voor 3 juni te halen. 
Wordt sowieso na de zomer.  
Hartelijke groet,  

 
Met vriendelijke groet, 

 
Strategisch Adviseur 
Tel. (033) 277 23 24 │   
Volg de gemeente Scherpenzeel op: 

 




